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Protokół Nr XLVI/2023 

z sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 23 marca 2023 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury 

w Klembowie 

 

Obrady rozpoczęto 23 marca 2023 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 18:22 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych, co stanowi 100,00% obecności radnych.  

 

Porządek obrad:   

1. Otwarcie XLVI zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

2. Przedstawienie porządku obrad XLVI zwyczajnej sesji Rady Gminy,  

3. Przyjęcie protokołu z XLV zwyczajnej sesji Rady Gminy,  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2023 

rok, 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2023-2033, 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Dobczyn w gminie 

Klembów – obszar „A”, 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego Klubu Dziecięcego 

„Klembuś“ w Dobczynie, 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości, 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości, 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

11. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowane działania 

zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie gminy, 

12.  Sprawozdania z działalności komisji stałych, 

13. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres między sesjami,  

14. Informacja Wójta Gminy w sprawie wykonania inwestycji Gminy Klembów za rok 2022, 
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15. Sprawozdanie Wójta ze stanu realizacji i planów rozbudowy gospodarki ściekowej na 

terenie gminy Klembów, 

16. Wolne wnioski i informacje,  

17. Zamknięcie obrad XLVI zwyczajnej sesji Rady Gminy.  

                                                                                                                                 

Obecni: 

1. Halina Adamska 

2. Ewa Wioletta Chacińska 

3. Adam Ćwiliński 

4. Andrzej Ryszard Ferdyn (przybył na obrady o godz. 1415) 

5. Andrzej Piotr Górecki 

6. Emilia Magdalena Kamińska 

7. Dorota Marcinkowska 

8. Michał Michniewicz 

9. Adrian Wojciech Mlonek (przybył na obrady o godz. 1420) 

10. Andrzej Zbigniew Pisarek  

11. Marcin Szczapa   

12. Jadwiga Gabriela Szewczyk 

13. Edyta Tlaga 

14. Michał Wąsik 

15. Katarzyna Wnuk 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Wąsik powitał wszystkich zebranych na sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Wąsik stwierdził, że na sesji obecnych jest 13 

radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 
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Wyniki imienne: 

OBECNY (13) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Andrzej Zbigniew Pisarek, 

Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

NIEOBECNY (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Adrian Wojciech Mlonek 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Przedstawienie porządku obrad XLVI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Wąsik zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi 

do przedstawionego porządku obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marcin Szczapa 

 

Radny Marcin Szczapa poprosił o wprowadzenie do porządku obrad po pkt 10 jako pkt 11: 

„Projekt Oświadczenia w sprawie zajęcia stanowiska w związku z trwającymi konsultacjami  

w sprawie opracowania dokumentacji przedprojektowej dla zadania pn.: „Zwiększenie 

przepustowości na odcinku Warszawa Wschodnia – Nasielsk (Kątne/Świercze)”  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu po pkt 10 jako pkt 11: Oświadczenie w sprawie 

zajęcia stanowiska w związku z trwającymi konsultacjami w sprawie opracowania 

dokumentacji przedprojektowej dla zadania pn.: „Zwiększenie przepustowości na odcinku 

Warszawa Wschodnia – Nasielsk (Kątne/Świercze)” .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 
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Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Andrzej Zbigniew Pisarek, 

Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Adrian Wojciech Mlonek 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z XLV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Michał Wąsik zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi 

do przedstawionego projektu protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu protokołu z XLIV sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLV zwyczajnej sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Marcin Szczapa, Edyta 

Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Zbigniew Pisarek, Jadwiga Gabriela Szewczyk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Adrian Wojciech Mlonek 
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Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Klembów na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Małgorzata Zagroba Skarbnik gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Andrzej Zbigniew Pisarek, 

Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Adrian Wojciech Mlonek 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr XLVI.491.2023 
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Ad.5. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023-2033. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2033.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Piotr Górecki, Emilia 

Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, Andrzej Zbigniew Pisarek, 

Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Ryszard Ferdyn, Adrian Wojciech Mlonek 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr XLVI.492.2023 

 

Ad.6.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości 

Dobczyn w gminie Klembów – obszar „A”. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Ewa Wioletta Chacińska 

- Andrzej Zbigniew Pisarek (Ad Vocem) 

- Ewa Wioletta Chacińska (Ad Vocem) 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Dobczyn w gminie Klembów – 

obszar „A”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej 

Piotr Górecki, Emilia Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, 

Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela 

Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Wnuk 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr XLVI.493.2023 
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Ad.7. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego 

Klubu Dziecięcego „Klembuś“ w Dobczynie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego Klubu Dziecięcego 

„Klembuś“ w Dobczynie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej 

Piotr Górecki, Emilia Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, 

Adrian Wojciech Mlonek, Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał 

Wąsik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Zbigniew Pisarek 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Wnuk 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr XLVI.494.2023 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości. 



Strona 9 z 15 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej 

Piotr Górecki, Emilia Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, 

Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Edyta Tlaga, Michał 

Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jadwiga Gabriela Szewczyk 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr XLVI.495.2023 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej 

Piotr Górecki, Emilia Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, 

Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Edyta Tlaga, Michał 

Wąsik, Katarzyna Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jadwiga Gabriela Szewczyk 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr XLVI.496.2023 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Dorota Marcinkowska 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 
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- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Dorota Marcinkowska (Ad Vocem) 

- Andrzej Zbigniew Pisarek (Ad Vocem) 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej 

Piotr Górecki, Emilia Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, 

Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela 

Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Uchwałę nr XLVI.497.2023 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Oświadczenie w sprawie zajęcia stanowiska w związku z trwającymi 

konsultacjami w sprawie opracowania dokumentacji przedprojektowej dla zadania pn.: 

„Zwiększenie przepustowości na odcinku Warszawa Wschodnia – Nasielsk (Kątne/Świercze)”. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marcin Szczapa 

- Adrian Wojciech Mlonek 
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- Marcin Szczapa (Ad Vocem) 

- Adrian Wojciech Mlonek (Ad Vocem) 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Marcin Szczapa (Ad Vocem) 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk (Ad Vocem) 

- Michał Michniewicz 

- Halina Adamska 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik ogłosił przerwę. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik wznowił obrady po przerwie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Oświadczenie w sprawie zajęcia stanowiska w związku z trwającymi konsultacjami w sprawie 

opracowania dokumentacji przedprojektowej dla zadania pn.: „Zwiększenie przepustowości 

na odcinku Warszawa Wschodnia – Nasielsk (Kątne/Świercze)”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Halina Adamska, Ewa Wioletta Chacińska, Adam Ćwiliński, Andrzej Ryszard Ferdyn, Andrzej 

Piotr Górecki, Emilia Magdalena Kamińska, Dorota Marcinkowska, Michał Michniewicz, 

Adrian Wojciech Mlonek, Andrzej Zbigniew Pisarek, Marcin Szczapa, Jadwiga Gabriela 

Szewczyk, Edyta Tlaga, Michał Wąsik, Katarzyna Wnuk 

 

Rada Gminy Klembów podjęła Oświadczenie nr 4.2023 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 
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podejmowane działania zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie gminy. 

Sprawozdanie przedstawili Pan Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu komisarz Tomasz 

Młynarczuk i Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego podkomisarz Marcin Zdunek 

(Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowane działania 

zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie gminy – stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adrian Wojciech Mlonek 

- Marcin Szczapa 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Andrzej Ryszard Ferdyn 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Emilia Magdalena Kamińska 

- Agnieszka Sosnowska Sekretarz Gminy Klembów 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik ogłosił przerwę. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik wznowił obrady po przerwie. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Sprawozdania z działalności komisji stałych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ewa Wioletta Chacińska Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Społeczno 

Gospodarczego i Mienia Komunalnego 

- Dorota Marcinkowska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

- Dorota Marcinkowska Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

- Katarzyna Wnuk Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw 

Socjalnych, Prawa i Porządku Publicznego 
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- Andrzej Piotr Górecki Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Zaopatrzenia Ludności, 

Gospodarki Wodnej, Drobnej Wytwórczości i Ochrony Środowiska 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres między 

sesjami. (Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres od 10 lutego 2023 r. 

do 23 marca 2023 r. – stanowi załącznik do protokołu) 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Informacja Wójta Gminy w sprawie wykonania inwestycji Gminy 

Klembów za rok 2022. 

(Informacja Wójta Gminy w sprawie wykonania inwestycji Gminy Klembów za rok 2022 – 

stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Sprawozdanie Wójta ze stanu realizacji i planów rozbudowy 

gospodarki ściekowej na terenie gminy Klembów. 

(Sprawozdanie Wójta ze stanu realizacji i planów rozbudowy gospodarki ściekowej na 

terenie gminy Klembów – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Wolne wnioski i informacje. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Andrzej Piotr Górecki 

- Katarzyna Wnuk 

- Adrian Wojciech Mlonek 

- Ewa Wioletta Chacińska 

- Andrzej Zbigniew Pisarek 

- Emilia Magdalena Kamińska 

- Dorota Marcinkowska 

- Andrzej Ryszard Ferdyn 

- Jadwiga Gabriela Szewczyk 

- Rafał Mathiak Wójt Gminy Klembów 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Wąsik poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Zamknięcie obrad XLVI zwyczajnej sesji Rady Gminy.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:                                                                                                    

Agnieszka Adamczyk                                                                                             

                                                                                                                            

  

 

 

 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


